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We in the west share a common narrative of world history—that runs from the Nile
Valley and Mesopotomia, through Greece and Rome and the French Revolution, to the
rise of the secular state and the triumph of democracy. But our story largely omits a
whole civilization that until quite recently saw itself at the center of world history, and
whose citizens shared an entirely different narrative for a thousand years. In Destiny
Disrupted , Tamim Ansary tells the rich story of world history as the Islamic world saw
it, from the time of Mohammed to the fall of the Ottoman Empire and beyond. He
clarifies why our civilizations grew up oblivious to each other, what happened when
they intersected, and how the Islamic world was affected by its slow recognition that
Europe—a place it long perceived as primitive and disorganized—had somehow
hijacked destiny. Entertaining and enlightening, Destiny Disrupted also offers a vital
perspective on current conflicts.

作者介绍: 

Tamim Ansary is the author of the memoir West of Kabul, East of New York, co-author
with Farah Ahmadi of the New York Times bestseller The Other Side of the Sky, and has
been a major contributing writer to several secondary school history textbooks. Ansary
is director of the San Francisco Writers Workshop.
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评论

最近集中看别的书..这种小书凑合打发时间看几眼的...
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书评

拜ISIS跟各種恐怖攻擊所賜，關於伊斯蘭的書大量激增，但其實在此之前，相關作品也
不算少，甚至包括用穆斯林自己角度來敘說的作品，也早已存在。例如：《當穆斯林發
現歐洲》、《阿拉伯人眼中的十字軍東征》，這兩本我都有，但都至今沒看(遮臉)。最
近廣場引進了《中斷的天命》吸...  

-----------------------------
除脱土耳其等极少数国家之外，大部分当今个哈喇人并没有“落后就要挨打”个心态。
伊拉个世界观，同1900年个义和团之间无啥区别。唯一个不同，是没有畀大规模个教
训过，也就因此依然相信自家个“天明” 个么，哈喇的“天命”是啥？ 主要有两点：
一是信仰自信，认为自家是唯一...  

-----------------------------
文明是相對的，可是誰來定義何謂文明，物質進步的程度抑或是西化的程度？西方人對
於「拯救」西化程度低落的世界其他國家所展現的濟貧姿態，某種程度上就已經將自己
定位在世界歷史的正道上。
當中國試圖改寫規則，西方所抨擊的不單單只是權力的易位，更深刻的反動是唯中國改
寫這...  

-----------------------------
我把這本書分為三個部分來談談讀後感，這三個部分是突厥前，突厥到二戰、二戰到現
在… 一、突厥前：
對中東史或伊斯蘭世界一無所知的話，是一個絕佳的補充，因為市面上大多的世界史都
是以歐洲（尤其是西歐）為主軸所講述演進的，這本書很好的填滿了波斯之後到伊斯蘭
出現與大食...  
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